
 

 

 

 

Protokoll 

Hovedstyremøte nr. 15/21 

Tirsdag, 12.10 2021 

 

 

Til stede: 

Leder Tom Øystein Martinsen 
Nestleder Nils-Erik Haagenrud 
Medlemmer 
 
 
 
 
 
 
 

 
Vararepresentanter 

Anniken Holtnæs 

Eivind Mjærum 

Linda Stensrud  

Dag Inge Bruflot (Teams) 

Magnus Ånsløkken (Teams) 

Eva Wiik 

 

Bente Liberg (Teams) 

Geir Ottesen (Teams) 

 

Fra administrasjonen 
 
 
Andre: 

Torbjørn Brenna, Hilde Engeland, Janne Gregersen, Jan Bøyum og 
Kjetil V. Johansen som referent. 
 
RS-ordførere: Silje Kathrine Bjarkøy og Christine Sonberg 
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Protokoll fra HS-møte nr. 14/21  
Protokollen ble formelt godkjent av Hovedstyret. 
 
 
Oppfølgingssaker fra forrige hovedstyremøte 
Denne gangen fulgte hovedstyret opp følgende saker: 

• 77/21 - Gjenopptagelse av støttebidragene til landslag. Hovedstyret hørte 
om prosessen med å informere landslagene var iverksatt. 

• 71/21 - Stillingsutlysning – ny leder for aktivitet: Hovedstyret ønsket å høre 
status i ansettelsesprosessen. 

 
 
Muntlig orientering fra administrerende direktør 
Hovedstyret tok saken til orientering  
 
 
Forberedelse til RS 2021 
Hovedstyret og Representantskapets ordførere diskuterte sakene som skal fremmes 
for RS 2021. 
 
Bakgrunn: 
Sakspapirene til RS skal sendes ut til samtlige RS-delegater senest innen 18. oktober 
2021. HS og RS-ordførerne må se igjennom og diskutere RS-sakene som skal 
presenteres i saksdokumentene til RS. 
 
 
Budsjett 2022 
Hovedstyret vedtok budsjettet for 2022. 
 
 
Regnskap til og med september 2021 
Hovedstyret tok saken til orientering 
 
 
Hovedstyrets Handlingsplan 
Hovedstyret diskuterte Hovedstyrets handlingsplan, som skal fremmes for RS 2021. 
 
Bakgrunn: 
Hovedstyret har behov for å utarbeide en sin handlingsplan som skal presenteres på 
RS 2021. 
 
 
Regulering av dommergjerningen – omgjøring av vedtak i sak 51-21 og 64-21 
Hovedstyret vedtok å omgjøre vedtaket i sak 64/21 og foreta en presisering av første 
avsnitt i vedtak i sak 51/21. Resten av vedtaket i sak 51-21 opprettholdes. 
 
I sin helhet, med vedtatte endringer i første ledd, lyder nå vedtaket som følger: 
 
NKKs Hovedstyre vedtok å opprettholde dagens gjeldende bestemmelser for 
dommergjerningen, men at ordlyden «eget oppdrett» fjernes fra 
fellesbestemmelsene for prøve-, bruks- og sportsregelverk delegert NKKs 
Sportshundkomité. Og heller dekkes av ordlyden «Dommer kan ikke dømme hund 
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vedkommende har eid, vært medeier i, solgt eller hatt i sin besittelse de siste 6 
måneder». 
   
Unntak: SHK vedtok å anbefale HS å vedta egne etiske retningslinjer for 
agilitydommere. Agility er en ren bedømmingssport og dette gjenspeiles også i FCI 
sitt «Agility judging guidelines» pr. 1. januar 2018. 
 
Fritt oversatt fra FCIs «Agility judging guidelines» pr. 1. januar 2018: 
• under dømming skal dommer være streng men rettferdig, og alltid høflig 
• dommer skal være kompetent, upartisk og uten store fakter under dømming 
• dommer skal unngå å finne feil i alle detaljer, ved tvil skal tvilen komme ekvipasjen 
til gode 
• dommer skal dømme alle ekvipasjer likt 
• dommeren skal alltid være konsentrert og ta beslutninger uten å nøle 
• beslutningene skal være endelige 
• dommer skal holde seg strengt til gjeldende regelverk 
• dommer skal unngå å gå i dialog med en utøver i ringen, om nødvendig kan 
dommer kort fortelle ekvipasjen hvorfor den ble disket 
• dommeren kan bare diskutere tankene bak banedesign når hen er ferdig å dømme 
• en dommer skal ikke kritisere kollegaers beslutninger og oppførsel offentlig, men 
heller ta dette privat 
• en dommer er alltid klar over at hen skal gå foran med et godt eksempel selv når 
hen ikke dømmer 
 
Videre kan agilitydommer starte på stevner der hen dømmer selv, dersom det er i 
overenstemmelse med arrangør og praktisk gjennomførbart på en fornuftig og 
smidig måte. Arrangør har vetorett. 
 
Det ikke tillatt å dømme egen hund, det vil si hunder der man selv står som eier. 
 
Hovedstyret anser at vedtaket ikke vil skape noen presedens for noen av de andre 
konkurranseformene som foregår i regi av klubber, forbund og regioner i NKK. Dette 
fordi agility-konkurranser har svært liten bruk av skjønn i bedømmelsen. For øvrig så 
er agility konkurranser underlagt de samme generelle bestemmelser som til enhver 
tid gjelder for alle former for konkurranser i regi av NKK. 
 
Bakgrunn: 

Det er behov for en tydeliggjøring vedrørende HS-sak 51/21 og omgjøringen av 
vedtaket i sak 64/21. 
 
 
Søknad om innføring av nye championater for lydighetsprøver 
Hovedstyret vedtok at det skal innhentes en uttalelse fra KG Lydighet, før saken 
oversendes Nordisk Kennel Union (NKU) for behandling. Ønsket er å komme til en 
felles holdning i de nordiske landene.  
 
Bakgrunn: 
I sitt møte 5/10-21 vedtok Sportshundkomiteen å godkjenne nytt LP-reglement. I 
oversendelsen av det nye regelverket fra KG LP lå det også med søknad om ny 
praksis og nytt championat for LP. 
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HS-representant til NJFFs jubileumslandslandsmøte 
Hovedstyret vedtok å sende Dag Inge Bruflot som Hovedstyrets representant til NJFF 
sitt jubileumslandsmøte.  
 
Bakgrunn: 
NKK er invitert til NJFFs jubileumslandsmøte. 
 
 
Leiekontrakt-lokaler NKK 
Hovedstyret tok saken til orientering 
 
Bakgrunn 
NKKs Hovedstyre ønsker å se leiekontrakten for administrasjonens kontorlokaler. 
Leiekontrakten går ut sommeren 2023, og HS har behov for å se hvilke betingelser 
som gjelder for evt. oppsigelse eller forlenging av avtalen. 
 
Eventuelt 
Endring i pkt. 2 i NKKs etiske grunnregler for avl og oppdrett vedrørende 
innavlsgrad  
Hovedstyret vedtok å trekke tilbake vedtaket i sak 39/21 «Endring i pkt. 2 i NKKs 
etiske grunnregler for avl og oppdrett vedrørende innavlsgrad». Saken må sendes på 
høring i NKKs raseklubber før saken kan tas opp til behandling i Hovedstyret. 
 
Organisasjonsprosessen 
Hovedstyret vedtok å fjerne fullføringsfristen for organisasjonsprosessen, hvor 
nedsatte styringsgruppe og arbeidsgruppe ser på fremtidig organisering av NKK. 
Hovedstyret ser det som helt nødvendig at arbeidsgruppen får tilstrekkelig tid til å 
forankre arbeidet i hele organisasjonen. Saken vil derfor ikke bli fremmet for 
realitetsbehandling på kommende RS, men Hovedstyret vil gi en orientering av 
arbeidet som er gjort, og skissere en plan for det videre arbeidet. 
 
Brev om avholdelse av NKK Lillehammer 
Hovedstyret har mottatt et brev fra NKK region Innlandet om avholdelse av NKK 
Lillehammer. Hovedstyret vedtok at brevet skal oversendes til NSU for behandling. 

 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 19.30. 
 

 

                                          Tom Øystein Martinsen 
 
Nils-Erik Haagenrud     Eivind Mjærum 
 
 
Magnus Ånsløkken 

 
Anniken Holtnæs 
 

Dag Inge Bruflot 



 

 

                                            Linda Stensrud     

Eva K. Wiik                                                                        

                                         Bente Liberg                     
 

Geir Ottesen 
                                                                                     

 


